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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:805 Dopingjourens framtid

Från och med i år ger staten inte längre några medel till Dopingjouren och 2016 
halverades de statliga medlen. Detta gör nu att verksamheten hotas och enligt 
Dopingjouren själva måste de nu se över hur de ska göra med exempelvis 
telefonrådgivningen, något som de har arbetat offensivt med i 20 år.

Det finns ännu ingen samlande aktör som kan arbeta brett i samhället, även 
utanför idrottsrörelsen, för att komma åt dopningsproblematiken. Statsrådet har 
ännu inte kunnat sätta ned foten kring förslaget om ett nationellt oberoende 
antidopningsinstitut (Nado). I vår senaste debatt svarade statsrådet att han ännu 
inte är beredd att lämna något besked om ett ställningstagande.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Hur avser statsrådet att agera för att det samlade dopningsarbetet i samhället 
generellt inte ska hotas av de indragna medlen till Dopingjouren?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-07
Besvaras senast
2017-02-15 kl. 12.00


